附表14
	自带搭建商申请表

	表单回传截止日期：2019.8.15（网上不填写，下载使用）

	参展商信息

	公司名称：
	展台负责人：

	展台号：
	电  话：

	面  积：
	移动电话：

	邮  箱：
	传  真：

	自带搭建商信息

	公司名称：
	搭建负责人：

	电  话：
	移动电话：

	传  真：
	邮  箱：

	搭建商递交资料（作为本表附件，加盖公章及骑缝章）

	1.具有独立法人资格的单位，营业范围包括室内装修或展览装修工程服务。（出具相关证明材料）

	2.公司在近2年内在大型国际类展会特装展台设计、搭建的业绩。（出具相关合同证明）

	3.公司技术团队组成。（提供技术团队名单及职称）

	参展商签名/盖章：

	搭建商签名：

	
	盖章：

	日  期：2019  年      月       日
	日  期：2019  年      月       日

	请将表单回传至承办单位以下联系方式

	邮箱：
	es@ciie.org



Form 14
	Application for Independent Constructor

	Please return this form by Aug 15, 2019 
(the form can be downloaded online but online fill-out is not available)

	Exhibitor Info.

	Company Name:
	Person in Charge of the Booth:

	Booth No.:
	Tel:

	Coverage:
	Mobile:

	Email:
	Fax:

	Independent Constructor Info.

	Company Name:
	Person in Charge of the Set-up:

	Tel:
	Mobile:

	Fax:
	Email:

	Documents submitted by the constructor (attached to this form and affixed with official seals and seals on the perforation)

	1. The business scope of independent legal entity covers interior decoration or exhibition decoration projects.(Corresponding certification documents shall be provided)

	2. The constructor’s track record of special booth design and set-up at large international exhibitions in the last two years.(Corresponding contracts shall be provided)

	[bookmark: _GoBack]3. The composition of the company’s technical team. (The name list and professional titles of the technical team shall be provided)

	Exhibitor Signature/Seal:
	Constructor Signature:

	
	Seal:

	Date:                , 2019
	Date:                , 2019

	Please return this form to the Organizers by the following means.

	Email:
	es@ciie.org



